
 
 
Referat fra felles HTV-møte alle forbund i Indre Østfold 2020 

13.04. 2018 kl. 13.00-15.30 i Eidsberg 

Agenda:  
Opprop v/ Rita 
Facebook for alle ansatte? Ikke aktuelt, vi bruker Indre Østfold kommune 2020s. 
 

• Gjennomgang og godkjenning av ref fra siste møte- ok 

• Gjennomgang av agenda - ok 

• Status i prosjektet – 

- Delprosjekt Helse; opprette arbeidsgrupper snart, lite framdrift, omfattende system på 

opprettelse av arbeidsgruppene 6stk, som det skal opprettes undergrupper av. Bedt om 

ekstra ressurs. Møter hver 14.dag.  

- Delprosjekt IKS; Det har vært et møte med tillitsvalgte fra de fleste selskapa med 

prosjektleder og jurist. Har fått en oversikt over alle IKS, selskaper og andre ting. Indre 

renovasjon fortsetter som IKS etter vedtak i Fellesnemnda. Krisesenteret vil få færre 

eiere, mindre inntekter og vil si opp ansatte – mye ekstra. Bra Framdrift. Alle IKSene har 

vært og informert om driften. Forvaltningskontorene får eget nettverk. 

- Delprosjekt Økonomi; skjer ikke så mye, mange bestillinger til økonomisjefene. Lite som 

angår ansatte, to arbeidsgrupper er satt i gang; regnskap og lønn. Samordnet 

møtetidspunkt med A2 delprosjekt. Skatteoppkrevere er 3 stk, vært sak i PSU, men ble 

utsatt. Mye usikkerhet i forhold til løsningen som blir valgt. Lage en redegjørelse til 

fellesnemnda.  

- Stedsutvikling-  

- Personalpolitikk- uklart mandat. Tre-partsdeltakelsen gir utfordringer 

- Administrasjon og ledelse – delt i to, arbeidsgrupper er under utarbeidelse, samling 2. 

mai 

 

• Frikjøpsordninger – Sak til PSU, mindre økning enn krevd til HTV/PSU.  

• B-rundskriv KS-hovedavtale: B-rundskriv 1/18 vedr tillitsvalgtes rettigheter og medvirkning i 

kommunesammenslåingsprosessen – ligger som vedlegg til referatet. 

 
 
Referenten gikk under runden om delprosjekter – taes ved neste møte. 
 
Trøgstad 11. mai 2018 
 
Rita Eriksen 
Referent  


